
 

 

 

  

 

 

 

Interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens 

ordförande Roland Gustbée (M) – Hur minskar vi 

utsläpp från engångsartiklar och vårdkonsumtion? 
 

För ett tag sen kunde vi i Dagens medicin läsa om utmaningar kopplade till 

engångsartiklar i vården. ”Flera regioner har lyckats få ner vissa direkta utsläpp av 

växthusgaser. Stora utmaningar kvarstår dock med att få ner indirekta utsläpp från 

förbrukningsmaterial och annan vårdkonsumtion.”1 

 

Med anledning av detta ställer jag följande frågor: 

 Vilken miljömässig påverkan har användningen av engångsartiklar, 

förbrukningsmaterial och annan vårdkonsumtion i Region Kronoberg? 

 Vad gör Region Kronoberg för att minska utsläpp från förbrukningsmaterial? 

 Vad gör Region Kronoberg för att minska utsläpp från annan 

vårdkonsumtion? 

 

 

Frida Christensen (S)  

ledamot i hälso- och sjukvårdsnämndens arbetsutskott 

 

                                                 
1 https://www.dagensmedicin.se/artiklar/2019/06/12/engangsartiklar-stor-

utmaning-i-varden/ 
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